



OPERNHAUS ZÜRICH

Der musikalische Oberleiter

Herrn
Prof. Götz Friedrich
Deutsche Oper Berlin
Richard Wagner-Strasse 10

D - 1 Berlin 10

Zürich, 14. März 1991/RW/me

Lieber Herr Prof. Friedrich,

Herr **Adam Rosenbloom** hat sich bei Ihnen um die Stelle eines Souffleurs beworben. Ich kenne diesen jungen Musiker aus New York, wo er an der Metropolitan Opera mein Assistent bei der Produktion von LA BOHEME war.

Herr Rosenbloom verfügt nicht nur über eine solide musikalische Fachkenntnis, sondern ist darüber hinaus ein hervorragender Mitarbeiter bei Proben und Aufführungen. Seine hohe Musikalität einerseits, aber auch seine Gewissenhaftigkeit in der täglichen Probenarbeit wurde an der Metropolitan Opera von allen Sängern hoch geschätzt.

Ich glaube, dass an einem grossen Hause wie dem Ihren die Verpflichtung eines musikalisch so kompetenten Souffleurs ein grosser Gewinn wäre, und ich kann Herrn Rosenbloom nur auf das Wärmste empfehlen.

In der Hoffnung, dass auch wir wieder einmal ein gemeinsames Projekt verwirklichen können, und mit lieben Grüssen bin ich

Ihr

Ralf Weikert

Translation of recommendation from Ralph Weikert
(in support of the application of Adam F. Rosenbloom)

OPERA HOUSE ZÜRICH
The Musical Director

Mr. Götz Friedrich
Deutsche Oper Berlin
Richard Wagner-Strasse 10
D - 1 Berlin 10

Zürich, 14. März 1991/RW/me

Dear Professor Friedrich,

Mr. **Adam Rosenbloom** has applied to you for a position as a prompter. I know this young musician from New York where he was my assistant at the Metropolitan Opera for the production of LA BOHEME.

Mr. Rosenbloom possesses not only a solid musical background but is, in addition, an excellent co-worker at rehearsals and performances. His fine musicality and also his conscientiousness in the daily rehearsal work was greatly valued by all the singers at the Metropolitan Opera.

I believe that in a large house such as yours the engagement of such a musically competent prompter would be a great asset and to that end I can recommend Mr. Rosenbloom most heartily.

In the hope that we too can realize a cooperative project together, and with cordial greetings, I am

yours,

Ralph Weikert